
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
MSP chce z  prywatyzacji  do12 mld zł

Ministerstwo Skarbu Państwa (MSP) uzyskało do tej pory z prywatyzacji ok. 2 mld zł, poinformował w środę minister
skarbu Aleksander Grad, który liczy że w 2009 roku uda się zbliżyć do zakładanych w budżecie 12 mld zł.

"W tej chwili, na koniec czerwca, mamy zawarte umowy prywatyzacyjne na kwotę 2 mld zł, bądź na trochę ponad 2
mld zł" - powiedział Grad w wywiadzie dla radia Tok FM. Podkreślił, że w sytuacji słabej koniunktury na rynkach
finansowych, w pierwszym półroczu udało się uzyskać tak dużą kwotę.

 Według niego, przygotowywane projekty w sektorze elektroenergetycznym, m.in. sprzedaż akcji spółki energetycznej
Enea, w sektorze chemicznym, farmaceutycznym i zbycie akcji GPW, pozwalają sądzić, że MSP powinno zbliżyć do
12 mld zł.
 W marcu minister informował, że liczy na uzyskanie 10-12 mld zł przychodów z prywatyzacji, wobec budżetowego
planu opiewającego na 12 mld zł, w głównej mierze dzięki sprzedaży spółek energetycznych i chemicznych na rzecz
inwestorów branżowych.

 Wymienił wtedy akcje Enei, 50% akcji Zespołu Elektrowni Pątnów-Adamów-Konin razem z dwiema kopalniami
węgla brunatnego zaopatrujących tę elektrownię w węgiel oraz spółki z pierwszej grupy chemicznej, czyli Tarnów,
Kędzierzyn, Ciech, a także GPW.

 Określił wówczas, że sam pakiet kontrolny notowanej na GPW spółki Enea przyniesie kilka miliardów złotych, a
pozostałe spółki - kolejne setki milionów złotych lub nawet miliardy.
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